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 Van de Voorzitter 

Beste leden, 

  

Als u dit voorwoord leest zijn wij al weer 

halverwege de zomer. Familie en vrienden om 

ons heen maken volop vakantieplannen of zijn 

al op pad. 

Op 13 juli sluiten de schooldeuren en de zomerpret kan 

beginnen! 

Het wordt stil in de dorpen en bezoekjes worden schaarser. 

De vakantieperiode in de zomer word wel eens vergeleken met 

de tijd rond de kerstdagen. Twee periodes die, in het bijzonder 

voor mensen die alleen zijn, stil en soms zelfs eenzaam kunnen 

zijn. 

Toch denk ik dat er een verschil is tussen kerst en de 

zomervakantie. 

Los van sneeuw en hagel in de winter en een heerlijk zonnetje in 

de zomer! In de periode rond Kerst worden er veel gezellige 

activiteiten georganiseerd. Zeker in de dagen voor kerst. 

In de zomer is dat anders. Het verenigingsleven valt stil en veel 

activiteiten stoppen in mei, om in september pas weer verder te 

gaan. 

  

Uw PCOB bestuur heeft onlangs besloten om het hele jaar door, 

iedere maand een activiteit te organiseren, om de zomerstilte te 

doorbreken! 

Dat is dit jaar nog niet gelukt voor de maand juli, maar volgend 

jaar organiseren wij het hele jaar rond een leuke en/ of 

informatieve bijeenkomst voor U. 

In ieder geval proberen wij ook voor volgend jaar het 

kersenuitje bij “De Hoenderik” erin te houden! Ons bezoek daar 
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op 27 juni jl was een groot succes! Prachtig weer, 110 bezoekers 

en heerlijke kersen! 

Maar zelf kunt u ook iets doen om de zomerstilte te doorbreken! 

Stuurt u eens een kaartje naar iemand met een uitnodiging erop. 

Ga samen of met anderen iets gezelligs doen. 

Wie weet komen wij elkaar wel tegen op een zonnig terrasje! 

  

Ik wens u allen nog een hele fijne zomer toe en 

hoop u weer te zien bij onze bus-dagtocht op 15 augustus of bij 

de bijeenkomst op 19 september.  

Vriendelijke groet, Jacky Bertens 

 

Puzzle: Eén appeltje voor de dorst 

 

Een man gaat een boomgaard bezoeken en plukt daar een 

bepaald aantal appels. Als hij de boomgaard verlaat geeft hij aan 

zijn vriend de helft van de appels + één, zijn zoon geeft hij de 

helft van de appels die hij nog over heeft + één. Zijn buurman 

krijgt weer de helft van het aantal dat hij dan over heeft + één en 

zo komen er nog vier mensen waarbij hetzelfde gebeurt. Totaal 

dus 7 personen Uiteindelijk verlaat de man de boomgaard met 

één appel.  

Aan u de vraag: Hoeveel appels plukte hij in de boomgaard? 

 

Het antwoord staat achter in Even Bijpraten. 
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Kersen eten bij de Hoenderik 27 juni 2024 

 

Met meer dan 100 personen hebben we een mooie, fijne en 

gezellige middag gehad.                                                                                                                   

Het was met het mooie weer goed toeven onder bomen en op het 

terras. We hebben genoten van heerlijke koffie  met lekker 

gebak. Later op de middag kreeg iedereen een bakje met kersen. 

Deze smaakten verrukkelijk en gingen er goed in. De bediening 

was super en uiterst vriendelijk !  

Rond half vijf ging iedereen weer zijns weegs. Het was geweldig 

om te zien dat velen op de fiets waren gekomen. We zijn een 

ouderenbond met veel jonge benen!!                                                                                                                     

Hopelijk mogen en kunnen we volgend jaar weer van de lekkere 

kersen genieten bij de Hoenderik.  
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Dagtocht – donderdag 15 augustus 2024 

Op deze dag gaan we via 

stopplaatsen voor koffie en een 

uitgebreide lunch naar Elburg, 

waar we de expositie 

Zandverhalen zullen bezoeken. 

Het is een unieke ervaring om in 

een overdekte hal deze historie 

en Bijbelverhalen.Om 9.30 uur 

arriveren er 2 bussen aan de 

Kostverlorenkade in 

Geldermalsen en om ca. 18.00 

verwachten wij weer terug te 

zijn. Onderin de bussen is 

voldoende ruimte voor rollators 

en opvouwbare rolstoelen. 
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De animo onder onze leden voor deze dagtocht is groot en tot op 

heden hebben zich al 90 personen opgegeven. Er zijn nog 

plaatsen beschikbaar en tot 1 augustus kunt u zich aanmelden bij 

Ria van Soelen, per email 

david.ria@upcmail.nl of telefonisch 0345-581270. 

De kosten voor deze fijne dag zijn € 65,-- per persoon. Wij 

verzoeken u De reiskosten voor 1 augustus over te maken op 

banknummer NL92RABO01669.83.608 t.n.v. penningmeester 

PCOB afdeling Geldermalsen. 

Het bestuur hoopt dat u een fijne en gezellige dag zult hebben. 

 

 

 

 

 

mailto:david.ria@upcmail.nl


6 
 

 

Kamer wil onderzoek hoorrecht na brief 

ANBO-PCOB 
 

De Tweede Kamer wil dat er twee onderzoeken komen naar 

de manier waarop het zogeheten hoorrecht voor organisaties 

van gepensioneerden wordt toegepast bij de overgang naar 

het nieuwe pensioenstelsel. De Kamer nam naar aanleiding 

van een brief van ANBO-PCOB en de Koepel 

Gepensioneerden twee moties aan die om onderzoeken 

vroegen.  

De eerste motie was van Agnes Joseph (Nieuw Sociaal Contract) 

en Henk Vermeer (BBB). Daarin vragen zij om te onderzoeken 

hoe het hoorrecht wordt toegepast en om een juridische toetsing 

van de praktijk. De minister krijgt daar maximaal vijf maanden 

de tijd voor. De motie, eerder ontraden door demissionair 

minister Carola Schouten, werd met brede steun aangenomen.  

Uitgenodigd 

De tweede motie kwam van Inge van Dijk (CDA). Zij vroeg de 

minister om een ‘quick scan’ over het hoorrecht. Ook deze motie 

kreeg brede steun uit de Tweede Kamer. 

Verder heeft de commissie Sociale Zaken en Werkgelegenheid 

Willem Reijn van ANBO-PCOB en John Kerstens, voorzitter 

van de Koepel Gepensioneerden, uitgenodigd voor een 

rondetafelgesprek over het onderwerp hoorrecht. 
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Ontbroken 

“Wij zijn blij dat de Tweede Kamer de brief van ANBO-PCOB 

en Koepel Gepensioneerden zo serieus neemt”, zegt 

beleidsadviseur pensioenen Willem Reijn. “Het hoorrecht komt 

in de plaats van het individueel bezwaarrecht, zodat deelnemers 

zelf niets te zeggen hebben over de overgang naar het nieuwe 

stelsel. Des te belangrijker dat de inbreng van de 

vertegenwoordigers van de gepensioneerden serieus wordt 

genomen. En daar heeft het her en der aan ontbroken.”  

Het is goed dat beide moties zijn aangenomen, zegt Reijn. “De 

quick scan verhoogt de druk voor nu, maar het is ook goed dat in 

een dieper onderzoek de hele kwestie goed wordt bekeken.” 

JAM Beurs Geldermalsen 

Op vrijdag 21 juni en zaterdag 22 juni was er de JAM Beurs in 

Geldermalsen, deze werd gehouden bij de Fruit Tech Campus op 

de Oudenhof in Geldermalsen. Wij hadden ons aangemeld als 

“standhouder”, maar wisten niet wat ons te wachten stond. Toch 

maar reclamemateriaal opgevraagd bij de landelijke PCOB en 

zelf ook maar een aantal EB en Magazines achter gehouden. Wij 

hadden A4tjes gemaakt van al onze activiteiten in 2024 en maar 

kijken of dit voldoende was. Wij hadden een goede plek op de 

beurs, nl. de 2e stand bij de ingang / uitgang, dus iedereen kon 

ons goed zien bij binnenkomst en vertrek. Helaas werkt het weer 

niet mee (onze voorzitster had het erg koud), maar over 

belangstelling hadden we niet te klagen. Het was ook een druk 

bezette beurs, met wel 50 tot 60 deelnemende verenigingen. Wij 

hebben ons gepresenteerd, de aandacht gevraagd van de ouderen 

en er hebben zich 4 nieuwe leden aangemeld. Al met al kunnen 
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wij tevreden zijn over deze mooie JAM beurs goed 

georganiseerd door Welzijn West Betuwe. 

RABO BANK Club support 

Ook dit jaar hebben wij ons wederom aangemeld bij de RABO 

bank Club Support. In de periode van 4 september tot en met 24 

september kunnen LEDEN van de RABO bank stemmen op hun 

favoriete club / vereniging. Ben je nog geen lid van de RABO 

bank en heb je wel een RABO rekening, wordt dan snel lid van 

RABO BANK West Betuwe, zodat je op onze vereniging kunt 

stemmen. Uiteraard kun je ook anderen, familieleden, vrienden 

en bekenden aansporen om op ons te stemmen. Door zoveel 

mogelijk stemmen te verkrijgen krijgen wij ook meer geld en 

hiermee kunnen wij weer onze activiteiten financieren. 

Dus even aandacht voor de RABO BANK, lidmaatschap hiervan 

en het stemmen vanaf 4 september. 

Financiën, mooie berichten 

Tijdens de afgelopen jaarvergadering hebben wij de begroting 

voor 2024 gepresenteerd. Een behoudende begroting, de 

begroting werd dan ook met een negatief resultaat van € 

2.207,80 aan u gepresenteerd. Op basis hiervan is de contributie 

voor 2025 verhoogd. Geen onterecht besluit, want de afdracht 

aan de landelijke PCOB is in 2024 verhoogd en zal ook in 2025 

wederom worden verhoogd. De penningmeester heeft al een paar 

jaar te kennen gegeven om te kijken en te zorgen dat er meer 

inkomsten kunnen worden gegenereerd. Voor 2024 kan ik u 

meedelen dat wij hier weer in zijn geslaagd. Bij de landelijke 

PCOB hebben wij een subsidie aanvraag ingediend voor de 
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projectenpot van € 3.162,50. Het maximum bedrag van € 2.500 

is ons toegekend en inmiddels al ontvangen. Ook voor ons reisje 

hebben wij een extra subsidie aanvraag ingediend bij de 

Gemeente West Betuwe van € 750,00 en dat is  inmiddels  

ontvangen. En dan hebben wij ook twee sponsors gevonden die 

willen bijdrage aan ons reisje van 15 augustus. 

Uitvaartverzorging Remco Hol sponsort € 500,00 en AH 

Walderveen van Doorn, Maximaplein sponsort de waterflesjes 

en rollen pepermunt. Al met al kunnen wij dus zeggen dat wij 

qua financiën dit jaar weer goed zitten en dat wij met vertrouwen 

onze activiteiten kunnen voortzetten en ook voor het jaar 2025 

hebben wij voldoende buffer om ook onze activiteiten te kunnen 

blijven organiseren. Alle sponsoren zeggen wij dan ook hartelijk 

dank.    

 

PROGRAMMA: Juni t/m september 

DONDERDAG 15 augustus 

Jaarlijkse bus/dagtocht. 

Opgeven bij Ria. 

DONDERDAG 19 september 

Muzikale Bingo met Kees. 

Wij beginnen na de zomer met een gezellige bijeenkomst! 



10 
 

 

In gesprek met 

…….Gerrit en Rini 

van Hooff 

 

De zon scheen heerlijk 

toen ik met een lach werd 

ontvangen. Gerrit werd in 

1935 in het ziekenhuis in 

Utrecht geboren als enig 

kind van het echtpaar Van 

Hooff uit Deil. Zijn vader 

werkte als arbeidsanalist 

bij Van Wijk en Visser en 

zijn moeder was daar 

secretaresse van de 

directeur dhr. Vaal. Na de lagere school ging Gerrit naar de HBS 

in Tiel. De familie was inmiddels verhuisd naar Geldermalsen. 

Gerrit ging naar de Bakkersvakschool in Wageningen en na het 

behalen van zijn diploma ging hij in militaire dienst. Hij diende 

bij de Marechaussee als intendance-hofmeester in Zuid-Laren. 

Na zijn diensttijd werd hij beroeps. Hij volgde cursussen aan de 

kokschool in Leiden en hij werd als sergeant-majoor hofmeester 

geplaatst in Vught. Daar had hij het zo slecht naar zijn zin, dat 

hij na 3 dagen zei “hier blijf ik niet langer”. Zijn volgende 

standplaats was in Neerrijnen aan de toen daar gevestigde 

Militaire school. Dat was een goede plaats en hij werkte daar 

van 1958 tot1971. Hij werd overgeplaatst naar Middelburg bij de 
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administratieve dienst als adjudant-onderofficier bij de 

Luchtmacht tot aan zijn pensioen.Gerrit werd in 1982 

aangewezen om als korps administrateur (uitbetaling van 

salarissen enz.)  onderdeel te zijn van Dutchbat in Harris in 

Libanon.  Deze vredesmacht moest de aftocht van Israëlische 

troepen controleren en de rust en orde handhaven en de Libanese 

regering helpen bij het herstel van haar gezag. Hij heeft daar 

zoveel meegemaakt dat hij in 2005 met Rini naar dit gebied is 

teruggegaan om het gebied in ‘vredestijd’ te bezoeken. 

Rini werd in 1936 geboren in een warm en gastvrij gezin met 6 

kinderen in Buurmalsen.  Ze denkt met vreugde terug aan haar 

ouderlijk huis. De deur stond voor iedereen open en er was altijd 

plaats aan de tafel voor een extra  

gast. Haar vader moest als krijgsgevangene in de oorlog naar 

Duitsland en toen men verwachtte dat de Betuwe onder water 

zou worden gezet, moest haar moeder alleen met 3 kinderen en 

in verwachting van de vierde, in 1943 evacueren naar Benschop. 

Dat onder water zetten ging gelukkig niet door en na een paar 

weken konden ze terug naar Buurmalsen. 

Als je 16 jaar bent en je woont in een dorp, ga je op de fiets naar 

Geldermalsen omdat daar wel iets te doen was. Bij de ijskar 

stond Gerrit met zijn vriend Wim en die zag haar fietsen en zei 

“Gerrit dat is een mooi meisje” en zo zijn ze met elkaar in 

contact gekomen. Ze waren natuurlijk wel  te jong vonden de 

ouders, maar toen ze merkten dat het wel goed zat zijn ze met 18 

jaar verloofd en in 1957 getrouwd. Ze gingen inwonen bij Opa 

en Oma in Deil. Na een jaar kregen ze een huis aan het 

Julianaplantsoen in Waardenburg en daar is hun zoon geboren. 

Ze verhuisden naar de Wilhelminalaan waar hun dochter werd 
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geboren. In 1986 fietsten ze vanaf het station door de 

stationswijk in Geldermalsen naar hun huis (de veiling stond in 

brand en er waren wegen afgesloten)en daar zagen ze een mooi 

huis in de Esdoornstraat dat te koop stond en daar wonen ze nu 

al 38 jaar. Ze hebben 2 kleinkinderen en 1 achterkleinkind. 

Rini heeft korte tijd gewerkt bij de Meubelzaak Bel. Maar 

getrouwde   vrouwen “hoorden” thuis zei de wet. Toen de 

kinderen groter werden is ze als vrijwilligster bij het Vrijthof 

gaan werken op de afdeling psychogeriatrie en daarna in 

Geldermalsen bij Ravenstein en ’s Heerenloo, in totaal 38 jaar. 

Ze was ook voorzitster van een zangkoor, en lid van de 

Kerkenraad. In 2013 werd ze hiervoor benoemd tot Lid in de 

Orde van Oranje-Nassau. 

Opnieuw heb ik in een gesprek gemerkt hoeveel mensen in hun 

leven hebbenmeegemaakt . Het was een fijne middag, dank voor 

de hartelijke ontvangst. 

Ria van Soelen 

 

 

 

Antwoord op de appelpuzzel. 

Hoe hij het allemaal heeft kunnen dragen is mij een raadsel, 

maar de man heeft 382 appels geplukt. 

De aantallen die er nog over zijn nadat hij de helft plus één appel 

aan een reeks mensen heeft gegeven, zijn (382) 190, 

94,46,22,10,4, en 1 voor zichzelf 

 


